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Grundejerforeningen Vilhelmsro                                                                                   Fredensborg den 19/1 2023 
 

Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Vilhelmsro. 
 
Til stede: Steen Hansen #209, Rasmus Lyskov #134, Martin Ishøy #124, Berit Jensen #221, Ove Ferrini-

Lundgren #313 
Afbud: Jette Nissen #117, Lars Bech 412 
Tidspunkt: Torsdag den 19/1 2023 kl. 19:30 – 21:30 
Sted: Hos Steen  
 
Dagsorden: 
 
Punkt 1.  

• Valg af referent 
Martin valgt 
Referat fra møde afholdt den 2/11 2022 er udsendt og godkendt. 

 
Punkt 2. Nyt fra kasserer, v. Jette. 

• Regnskab for 2022 

• Budget for 2023 

• MitID Erhverv giver diverse udfordringer. Meget bureaukratisk. Der arbejdes på sagen. 
 

Punkt 3. Hjemmeside og Facebook, v. Martin. 

• Der har været spørgsmål til, hvad man får for sit kontingent. Spørgsmål besvaret og mange beboere 
bakker op om bestyrelsen og kontingentet. 
 
283 medlemmer af FB-gruppe. 
 
 
 

Punkt 4. Gartner, områdevedligeholdelse, kontakt til skolen, v. Berit. 

• Der har været dialog med skolen om affald. Skolen har svaret, at man vil tage det op med eleverne. 
 

Punkt 5. Status på salg, v. Steen. 

• Til salg: # 432 

• Seneste salg: Ingen 
 

Punkt 6. Modtaget post/aktiviteter siden sidste møde, v Steen. 

• Onefiber, status 
Det er meddelt at fibernet bliver forsinket til medio februar. Der er forskellige problemer opkørte 
rabatter, ødelagte hække og efterladte sten og beton Bestyrelsen følger det tæt og vil sikre, at alt 
bliver ordnet. 
 
 

• Fra det årlige møde med kommunen afholdt den 15/11 
o Hvilken rådgivning kan man få som grundejerforening? 

Fredensborg Kommune tilbyder at udarbejde et skitseforslag til boligkvarterer, som ligger i 
områder uden for fjernvarmeområdet og områder, hvor Norfors ikke forventer at levere 
fjernvarme i ”nærmeste fremtid” (de ”grå områder” i Norfors udrulningsplan). Det tilbud 
forventes at fortsætte også i 2023. 
 

o Der må kun stå skraldespande ude ved vejen den dag i tømmes. Det er ikke lovligt at stille dem 
permanent foran hæk eller på chaussesten 
 

o Borgmesteren blev mindet om lovet opretning høje fliser ved busskure på Humlebækvej 
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o Differentierede affaldsgebyrer. Prismodellen er justeret, hvilket betyder, at det bliver lidt 

dyrere for parcelhusejere, mens det bliver billigere for lejligheder. 
 
 

Punkt 7. Fastelavn, søndag den 19/2 

• Indbydelse sendes ud snarest. Berit indkøber gavekort. 
 

 
Punkt 8. Generalforsamling, torsdag den 20/4 kl. 19.00 

• Berit reserverer lokale på Fredensborg Skole 

• Evt. oplæg om energi/solceller 
 

 
Bestyrelsesmedlemmer på valg: 

• Martin Ishøy #124 

• Jette Nissen #117 

• Berit Jensen #221 
 
Lars Bech har desuden besluttet sig for at trække sig. 

 
Suppleanter (vælges for 1 år): 
 

• Ove Ferrini-Lundgreen ønsker ikke genvalg 
 
Revisor og revisor suppleant (vælges for 1 år): 

• Anders Albrechtsen #241 

• Henning Poulsen #249   

• Kirsten Poulsen #249  
- Jette kontakter revisorerne om genvalg 

 
Punkt 9. Kommende aktiviteter 

• Fastelavn 19/2 

• Affaldsindsamlingsugen er fra den 20/3-26/3 
Bestyrelsen foreslår fælles indsamling den søndag den 26. marts. Der informeres på FB. 
 

• Generalforsamling 20/4 
Indkaldelse sendes ud senest den 29. marts 

• Sommerfest 
Der arrangeres ikke sommerfest i 2023 pga. manglende tilslutning de seneste år. 

 
Punkt 10. Fastlæggelse af kommende bestyrelsesmøder. 

• Næste møde er den 23. marts  
 
Punkt 11. Eventuelt. 

• Intet at bemærke 
 


